



WELLINGTON COLLEGE
HANGZHOU
惠灵顿杭州校区

活动预告

Upcoming events



THE UNIVERSITY OF
SYDNEY

悉尼遇见中国大陆与港澳

Find out what student life in Sydney has to offer at the University of Sydney event for Mainland China, Hong Kong and Macau.

- 我们的专家将就提问给出解答
Connect with our experts and get your questions answered.
- 了解学校课程、奖学金、学生支持等
Learn about our courses, scholarships, student support services and more.
- 探索心仪的领域，向咨询台问询，与专家进行交流
Explore your area of interest, visit our information booths, and speak to faculty staff.
- 了解在世界上最安全的城市之一中的生活和学习
Hear what it's like studying and living in Sydney - one of the safest cities in the world*.

日期：4月1日（周六）

Date: Saturday 1 April

时间：北京时间下午1点至3点半

Time: 1 - 3:30 pm (BJT)

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE
HANGZHOU
惠灵顿杭州校区



探索大学线上座谈会:高中部低年级
Discover University Lower Sixth Virtual Conferences

探索大学座谈是一场在线活动，由埃克塞特大学的员工和学生组织。每场会议都设有专门人员提供高等教育阶段的建议和指导，现场解答您的问题。我们会为参与人员发送含报名信息的确认证函，活动当天只需点击确认信函即可在活动开始前进入会场。期待着与您会面！

Discover University Conferences are hosted by staff and students from the University of Exeter online. Each conference will feature advice and guidance specifically tailored for your stage in the journey to Higher Education. There will also be live Q&As where you can ask any questions you have. You will be sent a ticket which has links to all events you have signed up to - on the day of the event, just click on the ticket to access a session shortly before the event is due to start. We look forward to seeing you there!

参加活动后，参与人员将了解更多关于埃克塞特大学的信息，获取工作人员给出的个人陈述写作方面的专业建议和指导，还能向在校学生咨询关于大学生活方面的问题。

By signing up, you will find out more about the University of Exeter, get useful tips and guidance from staff about writing a personal statement and have the opportunity to ask your questions about life at our university to current students.

日期：4月1日（周六）

Date: Saturday 1 April

时间：英国夏令时间下午1点；北京时间下午8点

Time: 1pm (BST), 8pm (BJT)

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE
HANGZHOU
惠灵顿杭州校区



THE LONDON SCHOOL
OF ECONOMICS AND
POLITICAL SCIENCE ■

伦敦政治经济学院发现之旅中，学生市场、招生和留学团队的一名人员将做简短展示，随后出席人员可提交想问的问题。伦敦政经学院发现之旅活动将通过 Zoom 平台举行。

LSE Discovery Sessions will involve a short introductory presentation delivered by a member of the Student Marketing, Recruitment and Study Abroad team, followed by the opportunity for attendees to submit their own questions. LSE Discovery Sessions will take place via Zoom.

日期：4月5日（周三）

Date: Wednesday 5 April

时间：英国时间上午 10 点

Time: 10am (UK time)

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.huilieducation.cn/hangzhou-school